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   PROTOKÓŁ nr LIV/23 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 30 listopada 2023 r. 

   

LIV sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 30 listopada 2023 r. o godz. 14.00  

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie 

otworzył Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki i stwierdził,  

że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 16 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowiło kworum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto  

w posiedzeniu wzięli udział zaproszeni goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki powiedział, że na podstawie paragrafu 6 

Regulaminu Rady Powiatu w Gryfinie stanowiącego załącznik nr 1 do Statutu Powiatu 

Gryfińskiego został wyznaczony przez Przewodniczącego Rady do poprowadzenia obrad 

dzisiejszej sesji. Otworzył LIV sesję Rady Powiatu w Gryfinie, stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 16 Radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Powitał zebranych, w tym przedstawicieli służb mundurowych, kierowników 

jednostek organizacyjnych Powiatu, pracowników Starostwa Powiatowego w Gryfinie, 

przedstawicieli lokalnych mediów, Zarząd Powiatu oraz Radę Powiatu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki powołał na protokolantów Dominikę 

Konopnicką i Magdalenę Romankiewicz.  Wiceprzewodniczący przedstawił porządek obrad, 

do którego na podstawie § 20 ust. 4 Regulaminu Rady Powiatu w Gryfinie stanowiącego 

załącznik nr 1 do Statutu Powiatu Gryfińskiego, na wniosek Zarządu Powiatu wniósł  

o zmianę porządku obrad polegającą na: 

- wprowadzeniu w punkcie XIX porządku obrad projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie 

w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok (druk nr 16a/LIV), 

- wprowadzeniu w punkcie XX porządku obrad projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-

2039 (druk nr 16b/LIV). W związku z powyższym kolejne punkty porządku obrad ulegną 
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przesunięciu. Przedmiotowe projekty uchwał zostały Radnym przekazane przed posiedzeniem 

Rady. 

W związku z powyższym zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad.  

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie: 16 za; 0 wstrz.; 0 przeciw, 

stanowi zał. nr 3). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 4.  

 

Następnie Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad porządkiem obrad wraz ze 

zmianami. W wyniku głosowania porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty 

jednogłośnie: 16 za; 0 wstrz.; 0 przeciw, stanowi zał. nr 5). Imienne głosowanie stanowi  

zał. nr 4.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki powiedział, że projekt protokołu został 

Państwu Radnym przekazany w formie elektronicznej, zarządził głosowanie, w wyniku 

którego protokół został przyjęty jednogłośnie (16 za; 0 wstrz.; 0 przeciw). Imienne 

głosowanie stanowi zał. nr 4. 

 

II. Wręczenie Odznak Przyjaciel Dziecka Towarzystwa Przyjaciół Dzieci 

przyznanych przez Zachodniopomorski Oddział Regionalny TPD w Szczecinie, przez 

Pana Sławomira Fuksa Prezesa Zarządu Miejsko-Gminnego Towarzystwa Przyjaciół 

Dzieci w Gryfinie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił Pana Sławomira Fuksa Prezesa 

Zarządu Miejsko-Gminnego Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Gryfinie oraz Starostę  

i Wicestarostę Gryfińskiego o wręczenie Odznak Przyjaciel Dziecka Towarzystwa Przyjaciół 

Dzieci przyznanych przez Zachodniopomorski Oddział Regionalny w Szczecinie. 

 

Prezes Zarządu Miejsko-Gminnego Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Gryfinie Sławomir 

Fuks powiedział, że Towarzystwo Przyjaciół Dzieci to organizacja, która działa już ponad sto 

lat, a jej korzenie sięgają do tysiąc dziewięćset dziewiętnastego roku. Jest to organizacja 

pożytku publicznego niosąca pomoc dzieciom. Działa w różnych formach między innymi  

w formie instytucji, których kilkanaście tysięcy działa na terenie całej Polski. Są to 

przedszkola, żłobki, szkoły, ośrodki wsparcia rodziców, ośrodki aktywności zawodowej, 

ośrodki dla dzieci z zespołem downa czy dla chorych na fenyloketonurię. Jednostki takie 

działają też na terenie naszej gminy. W Chwarstnicy działa Przedszkole TPD w pełnym 

wymiarze godzin. Sławomir Fuks podkreślił, że miał szczęście w piątek uczestniczyć  
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w pasowaniu na przedszkolaka w tym właśnie przedszkolu. Zaznaczył, że pozytywnym 

faktem jest to, że w takich miejscowościach, gdzie nie ma przedszkoli, TPD organizuje  

i wspiera rodziców pracujących, żeby dzieci miały do przedszkola jak najbliżej. Ale oprócz 

jednostek organizacyjnych są także koła Towarzystwa Przyjaciół Dzieci, których działa  

w Polsce około trzech tysięcy. I na terenie naszej gminy takie koła również działają. 

Niezmiernie miło jest powiedzieć, że jednym z kół, które wykazuje się wspaniałą 

działalnością już od wielu lat jest koło przy Zespole Szkół w Nowym Czarnowie, gdzie 

kształci się dzieci i młodzież ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi i tam ta pomoc jest 

bardzo potrzeba. Dlatego z niezwykłą wręcz radością chciałby powiedzieć, że to koło  

od wielu lat pozyskuje środki zewnętrzne, pozyskuje wspaniałych sponsorów, prowadzi akcje 

charytatywne i potem wzorowo te środki rozlicza. Chcielibyśmy dzisiaj uhonorować 

członków tego koła, dlatego na wniosek Zarządu Miejsko-Gminnego TPD w Gryfinie 

złożonego do Zachodniopomorskiego Oddziału Regionalnego przyznano dwie odznaki 

Przyjaciel Dziecka. Następnie zaprosił Wiceprezes Zarządu Miejsko-Gminnego TPD Panią 

Krystynę Gazdecką w celu wspólnego dokonania aktu dekoracji, a na środek zaprosił Panią 

Karolinę Malinowską i Panią Magdalenę Sowiak.  

 

Dokonano wręczenia odznak Przyjaciel Dziecka Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Paniom 

Karolinie Malinowskiej i Magdalenie Sowiak. 

 

Prezes Zarządu Miejsko-Gminnego Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Gryfinie Sławomir 

Fuks zaprosił wszystkich zebranych na sali do działania na rzecz TPD. Przypomniał swoje 

nazwisko i zaznaczył, że można go odnaleźć w mediach społecznościowych, za pomocą 

których można złożyć wniosek o przyjęcie do stowarzyszenia. Dodał, że teść Pani 

Wiceprezes, który miał dziewięćdziesiąt osiem lat także był członkiem towarzystwa. TPD jest 

otwarte dla wszystkich od osiemnastu do stu i więcej lat. Jeszcze raz gorąco zaprosił,  

do działania na rzecz TPD zaznaczając, że może właśnie nowi członkowie jeszcze bardziej 

ukierunkują działalność Towarzystwa Przyjaciół Dzieci na nowe jeszcze fajniejsze tory.  

Na zakończenie serdecznie podziękował wszystkim za udział w uroczystości. 

 

III. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Gryfińskiego w roku 

szkolnym 2022/2023 (druk nr 1/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki powiedział, że Informacja o stanie realizacji 

zadań oświatowych Powiatu Gryfińskiego w roku szkolnym 2022/2023 została przekazana 
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Państwu Radnym drogą e-mailową w dniu 27 października 2023 r., a następnie w materiałach 

sesyjnych, poprosił Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Panią 

Elżbietę Lorenowicz-Bień o przedstawienie informacji. 

 

Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

przedstawiła prezentację multimedialną pn. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Gryfińskiego w roku szkolnym 2022/2023, stanowiącą załącznik nr 6.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki otworzył dyskusję. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy dyrektorzy szkół borykają się z niedoborem kadry. 

 

Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

powiedziała, że jeżeli chodzi o kadrę, owszem jak był zatwierdzany projekt majowy arkusza 

organizacyjnego były niewielkie niedobory. Ale tak się zawsze dzieje, bo to nie jest pierwszy 

rok, kiedy dyrektorzy mają problemy z kadrą, bo są urlopy macierzyńskie, bo ktoś 

zrezygnował. Natomiast jeżeli chodzi o aneksy wrześniowe, zawsze jest tak, że dyrektorzy 

stają na wysokości zadania i obsada jest pełna. I jeżeli chodzi o poprzedni rok szkolny, 

dyrektorzy sobie świetnie poradzili i z obsadą kadry nauczycielskiej nie było problemów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki zamknął dyskusję. 

 

Na posiedzenie przyszedł Radny Zbigniew Szmaja (16+1=17). 

 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Raportu  

z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-

2024 z perspektywą do roku 2030” za lata 2021-2022 (druk nr 2/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję i poprosił Kierownika Zakładu Analiz Środowiskowych Eko-precyzja 

Panią Karolinę Ioannidis o przedstawienie prezentacji. 

 

Kierownik Zakładu Analiz Środowiskowych Eko-precyzja Karolina Ioannidis 

przedstawiła multimedialną prezentację pn. Raport z wykonania „Programu Ochrony 
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Środowiska dla Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2030” za lata 

2021-2022, stanowiącą załącznik nr 8. 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że na jednej z pierwszych tabel pokazała Pani,  

że na pięć zadań związanych z poważnymi awariami zrealizowano cztery, jakiego zadania nie 

zrealizowano? 

 

Kierownik Zakładu Analiz Środowiskowych Eko-precyzja Karolina Ioannidis 

powiedziała, że nie zrealizowano zadania pn. prowadzenie prac modernizacyjnych  

w KRMIGZ Zielin z zakresu przeciwdziałania możliwości wystąpienia poważnej awarii oraz 

ograniczenia negatywnego oddziaływania na środowisko. W dokumencie na stronie 136 jest 

odniesienie do tego zadania. Jest to informacja, dlaczego to zadanie nie zostało zrealizowane. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że mamy do czynienia z bardzo obszernym,  

ale interesującym materiałem, który zawiera bardzo bogaty i cenny zasób informacyjny.  

I trzeba zauważyć i podkreślić, że na ten pozytywny finalnie efekt oceny realizacji tego 

Programu wpływ mają różne jednostki, różne podmioty, samorządy, zresztą wszyscy są tam 

wymienieni w materiale dosyć wyraźnie. Warto zauważyć, że tych zadań jest bardzo dużo  

i realizowane są właśnie przez te różne podmioty i jednostki. Radny zwrócił uwagę na jeden 

aspekt i chciałbym zapytać, być może to nie jest pytanie do Pani, ale bardziej do Zarządu 

Powiatu albo do kogoś, kto ma orientację w tej sprawie, że wśród prawie dziewięćdziesięciu 

zadań z dziesięciu obszarów chyba siedem w ogóle nie są podjęte. I jednym z takich zadań 

jest obwodnica Chojny. Na co dzień widzimy, jak szybko i sprawnie realizowana jest 

obwodnica Gryfina, na co mieszkańcy Gryfina czekali wiele lat, a mniej więcej od trzydziestu 

lat ta sprawa była podnoszona i wreszcie jest bliski finał tego zadania. Termin zakończenia 

prac przewidywany jest na 2025 r., ale widać na co dzień prace przebiegają bardzo sprawnie 

mimo różnego rodzaju kłopotów. Podczas robót odkopano cmentarz Żołnierzy Radzieckich  

z liczbą rzędu pięciuset pochowanych, który został w jakiś sposób w latach pięćdziesiątych  

po prostu zakopany i teraz po odkopaniu trzeba coś z tym zrobić. Jest to kłopot, którym zajęli 

się inwestor i samorząd Gryfina. Radnego interesuje obwodnica Chojny, bo Chojna  

ma niestety bardzo trudne położenie, przecinana jest bowiem przez drogi krajowe z północy 

na południe i z zachodu na wschód. I nawet wybudowanie północnej obwodnicy nie załatwia 

tak do końca problemu przejazdu przez Chojnę, szczególnie ciężkiego transportu, bo o to 

przede wszystkim chodzi. Stąd pytanie, czy wiemy jak przebiegają działania związane  

z uruchomieniem zadania budowy obwodnicy Chojny?  
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Kierownik Zakładu Analiz Środowiskowych Eko-precyzja Karolina Ioannidis 

powiedziała, że z informacji, które otrzymali z GDDKiA mają tylko krótką informację, że nie 

podjęto działań w tym zakresie. Myśli, że teraz skupiają się na inwestycji związanej  

z obwodnicą Gryfina. Być może toczą się sprawy związane z dokumentacją i pozwoleniami 

na inwestycję obwodnicy Chojny. Pewnie są podejmowane działania, które jeszcze nie są  

po prostu widoczne, tylko projektowe. Natomiast nie mają takiej konkretnej informacji z tej 

jednostki. 

 

Na posiedzenie przyszedł Radny Sławomir Terebecki (17+1=18). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki zamknął dyskusję, a następnie w obecności 

18 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie  

w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2030” za lata 2021-2022: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/385/2023 w sprawie w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji „Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 

2030” za lata 2021-2022, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok (druk  

nr 3/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 
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Uchwała nr LIV/386/2023 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2024 rok, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Gryfińskiego, położonej w obrębie Góralice, gmina Trzcińsko Zdrój (druk nr 4/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Gryfińskiego, położonej w obrębie Góralice, gmina Trzcińsko Zdrój: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/387/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie 

Góralice, gmina Trzcińsko Zdrój, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, położonej  

w obrębie Chwarstnica, gmina Gryfino (druk nr 5/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, położonej  

w obrębie Chwarstnica, gmina Gryfino: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 
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Uchwała nr LIV/388/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Chwarstnica, gmina 

Gryfino, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na nieodpłatne nabycie na rzecz Powiatu Gryfińskiego, nieruchomości drogowych 

położonych w obrębach ewidencyjnych Krzymów, gmina Chojna i Wirów, gmina 

Gryfino (druk nr 6/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Powiatu Gryfińskiego, nieruchomości drogowych 

położonych w obrębach ewidencyjnych Krzymów, gmina Chojna i Wirów, gmina Gryfino: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/389/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Powiatu Gryfińskiego, nieruchomości drogowych położonych w obrębach ewidencyjnych 

Krzymów, gmina Chojna i Wirów, gmina Gryfino, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2024 r. (druk  

nr 7/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2024 r.: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 
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Uchwała nr LIV/390/2023 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2024 r., została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

Posiedzenie opuścił Radny Hubert Andrych (18-1=17). 

 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym  

na terenie Powiatu Gryfińskiego (dot. linii komunikacyjnej Stare Czarnowo - Gryfino) 

(druk nr 8/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 17 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia 

zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym  

na terenie Powiatu Gryfińskiego: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/391/2023 w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie 

usług w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

Na posiedzenie przyszedł Radny Hubert Andrych (17+1=18). 

 

XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym  

na terenie Powiatu Gryfińskiego (dot. linii komunikacyjnej Chojna - Cedynia) (druk  

nr 9/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia 
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zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym  

na terenie Powiatu Gryfińskiego: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/392/2023 w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie 

usług w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym  

na terenie Powiatu Gryfińskiego (dot. linii komunikacyjnej Cedynia - Moryń - Chojna) 

(druk nr 10/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia 

zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym  

na terenie Powiatu Gryfińskiego: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/393/2023 w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy na świadczenie 

usług w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2024 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym 

oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu (druk  

nr 11/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 
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głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia  

na rok 2024 wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/394/2023 w sprawie ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XIV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Uchwały Rady 

Powiatu nr XLVI/338/2023 z dnia 30.03.2023 r. w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

2023 r. (druk nr 12/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

Uchwały Rady Powiatu nr XLVI/338/2023 z dnia 30.03.2023 r. w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 r.: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/395/2023 w sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu nr XLVI/338/2023  

z dnia 30.03.2023 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 r., została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 13/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 
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głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na 2023 rok: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/396/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XVI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 14/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na 2023 rok: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/397/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XVII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 15/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na 2023 rok: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/398/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok, została podjęta 

jednogłośnie. 



13 

 

 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XVIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-2039 (druk nr 16/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 7), 

otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, a następnie w obecności 18 Radnych zarządził 

głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-2039: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/399/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2023-2039, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XIX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 16A/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki otworzył dyskusję. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że jako wnioskodawca w imieniu 

Zarządu, zanim Państwo Radni podejmą decyzję, chciał powiedzieć dwa słowa 

wprowadzenia. Pierwsza uchwała dotyczy zmian budżetu powiatu na 2023 rok polegających 

na zwiększeniu dochodów o kwotę 606 248,02 zł. Środki pochodzą z uzyskania większego 

dofinansowania w ramach promesy Polski Ład na inwestycję w Krzymowie. Przetarg odbył 

się na niższą kwotę, wówczas zwróciliśmy się do Prezesa Rady Ministrów o wyrażenie zgody 

na wykorzystanie całej kwoty, tj. 575 935,62 zł. Pozostała kwota dopełniająca tj. 30 312,40 zł 

jest to darowizna, którą otrzymamy od Wodociągów Zachodniopomorskich Sp. z o.o.  

I ta zmiana również zwiększa dochody, jak i wydatki na inwestycję w Krzymowie. W czasie 

wykonywanych prac niestety okazało się, że to, co widzimy podlega naszej trosce, a tego,  

co nie widzimy niestety ci, którzy powinni dbać o infrastrukturę podziemną, niestety  

nie zawsze w odpowiednim czasie dbają. I zaszła konieczność po prostu wzmocnienia, przy 

robotach drogowych, istniejącej tam kanalizacji sanitarnej, która o dziwo, w wyniku 

przemian, była miejscowość po PGR-owska, nie stało się to mieniem komunalnym, czyli 
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miejskim i akurat tam kanalizację sanitarną wraz z oczyszczalnią prowadzą Wodociągi 

Zachodniopomorskie. Celem otrzymania oczywiście gwarancji po wykonaniu robót 

budowlanych i też żeby wykonawca nie zszedł z budowy, ponieważ zaistniały takie 

możliwości finansowe, zdecydowaliśmy się po prostu na wzmocnienie tego rurociągu metodą 

tak zwanego rękawa, czyli wtłoczenia w istniejący rurociąg na długości ponad sześciuset 

metrów z tworzyw sztucznych rurociągu. Jest to specjalna technologia. I aby zawrzeć 

odpowiednie umowy, proponujemy, aby wprowadzić środki. I jeżeli zrobimy zmiany  

w budżecie to również musi mieć to odnotowanie w tym wypadku w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej i tego dotyczy druga uchwała.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki zamknął dyskusję, a następnie w obecności 

18 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie 

w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/400/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-2039 (druk nr 16B/LIV); 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki otworzył dyskusję, zamknął dyskusję,  

a następnie w obecności 18 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2023-2039: 

za - 18, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIV/401/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2023-2039, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

XXI. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 17/LIV); 
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Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że Zarząd Powiatu przedłożył pisemne 

sprawozdanie, z którym Rada mogła się zapoznać. Zarząd przede wszystkim podejmował 

działania, których oddziaływanie będzie miało już wpływ na 2024 rok. Chociażby  

dla przykładu uchwały, które obecnie Rada przegłosowała dotyczące wyrażenia zgody  

na podpisanie umów na linie transportowe Stare Czarnowo - Gryfino - Cedynia, Cedynia - 

Chojna - Moryń oraz linie letnią. Dwie z tych linii funkcjonują w tym roku, a na wniosek 

Burmistrza Cedyni przygotowujemy się do kolejnej. Powyższe linie wpisane są w nasz plan 

transportowy. Jesteśmy właśnie w procedurze wyłaniania operatorów, musimy ich znaleźć  

w celu wnioskowania do Wojewody Zachodniopomorskiego o dopłaty do linii, które  

są liniami niekomercyjnymi. Jak wynikało z załączonych Państwu Radnym informacji, 

również z budżetu powiatu będziemy dopłacać do biletów na tychże liniach. Jeżeli chodzi  

o 2024 rok to ze względu na postawione przez Wojewodę terminy rozstrzygnięć i podpisania 

umów na programy, na które powiat składał wnioski w ramach poprawy dróg - Zarząd ogłosił 

dwa przetargi. Jeden przetarg dotyczy wykonania ciągu pieszego przez miejscowość Dolsko 

(gmina Moryń). Na to zadanie otrzymujemy dofinansowanie od Wojewody i na dzisiejszym 

posiedzeniu Zarząd podpisał właśnie umowy. Będąc w procedurze przetargowej wiadomo,  

że będzie to również wydatek następnego roku. Kolejne zadanie to wykonanie bezpiecznego 

przejścia w miejscowości Chwarstnica (gmina Gryfino). Można powiedzieć, że w ten sposób 

zaczęliśmy w jakiejś mierze realizować budżet 2024 roku. Tak samo ogłosiliśmy przetarg  

na Polski Ład I, dotyczący też inwestycji drogowych w trzech lokalizacjach: Żabnica (gmina 

Gryfino), Mieszkowice ulica Mieszka I oraz Chojna odcinek ulicy Dworcowej. To są 

informacje o wykonywaniu prac na drogach. Jeżeli są pytania, to oczywiście chętnie odpowie. 

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że pytanie, może jest drobne, ale chyba problem 

jest trochę większy. Dotyczy informacji cyt. Zarząd zapoznał się z informacją ze stanem 

technicznym instalacji hydrantowej w budynku Starostwa przy ulicy 11 Listopada. Pytanie 

trochę szersze czy oba budynki, w których pracuje Starostwo w tej chwili nie wymagają 

jakiejś inwestycji w zakresie wind, ogrzewania, dostępności dla niepełnosprawnych?  

Czy takie pieniądze są przewidywane? Czy też wszystko jest w porządku? 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że niewątpliwie wiele zadań, o których 

zresztą Pan Radny przeczytał w pracach Zarządu, również dotyczących budynków, za które 

odpowiada powiat wymagają interwencji. Jeżeli chodzi o budynek na ulicy 11 Listopada,  

to wynika to ze zmieniających się przepisów pożarowych, a może bardziej osiągania pewnych 

parametrów, które stawia podczas przeprowadzania kontroli Powiatowa Państwowa Straż 
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Pożarna. Kontrola i bezpieczeństwo dotyczą wszystkich. W zeszłym roku powiat wykonywał 

inwestycję z uwagi na to, że na hydrancie nie można było osiągnąć odpowiedniego ciśnienia. 

Wykonaliśmy przez to hydrofor, żeby jednak podnosić ciśnienie bezpośrednio z sieci 

miejskiej, bo niestety właściwie ciśnienie to można zapewnić tylko wtedy, kiedy nie ma 

rozbioru wody, czyli w porze generalnie nocnej, kiedy ludzie śpią. A pożary mogą się zdarzyć 

o każdej godzinie. Po wykonaniu zadania, przy odbiorze inwestycji niestety okazało się,  

że dalej nie osiągaliśmy w budynku odpowiedniego ciśnienia. Wykonawca hydroforu 

zastrzegł, że niestety nie wyraża zgody na podniesienie ciśnienia na hydroforze jeszcze  

o jedną atmosferę. Z uwagi na to, że rury w budynku, po byłym banku, są wykonane  

z różnych materiałów i wykonawca nie gwarantuje, że po prostu się nie rozszczelnią i nie 

pękną. W związku z tym Zarząd zapoznał się z informacją ze stanem technicznym instalacji 

hydrantowej w budynku Starostwa przy ulicy 11 listopada. Generalnie będzie decyzja żeby 

wykonać nowe piony, tylko i wyłącznie poświęcone wewnętrznej instalacji 

przeciwpożarowej. Powiat będzie szukał środków finansowych na to zadanie. Natomiast 

tamten budynek ma zarówno windę i podjazdy. Zresztą niektóre rozwiązania, trzeba tak 

uczciwie powiedzieć, likwidujące bariery okazują się być niedoskonałe. W tym roku,  

po przeglądzie placu, audytor wskazał, że barierą jest dla osoby niepełnosprawnej samo 

przejście z parkingu, po chodniku do budynku. W związku z tym wykonaliśmy takie 

rozwiązania, które są dostępne, czyli zamontowanie podnośnika. Natomiast wchodzą tutaj też 

przepisy BHP, gdyż jest to podnośnik niezabudowany. W związku z tym może być używany 

tylko na wezwanie, czyli de facto, osoba niepełnosprawna musi podejść i nacisnąć tam  

na dole guzik. Wówczas osoba z urzędu musi podejść i włączyć podnośnik. Rozwiązanie 

techniczne jest takie, a młodym ludziom przychodzą różne rzeczy do głowy i można sobie 

wyobrazić, że akurat ktoś wszedłby pod ten podnośnik i został zgnieciony przy spuszczaniu 

go. Niestety często nie ma doskonałych rozwiązań. Jeżeli chodzi z kolei o ten budynek,  

w którym się znajdujemy to nie ma on windy. Jest przygotowana dokumentacja wraz  

z pozwoleniem. Natomiast co do realizacji to mocno się na razie zastanawiamy. Jest też 

kwestia pozyskania środków. Zawsze coś odbywa się kosztem czegoś. Jak wybudujemy 

windę w środku to tracimy metry kwadratowe powierzchni, przez co po prostu ograniczamy 

sobie pewne możliwości. Często likwidacja jednej bariery powoduje drugą. W większości 

nasze obiekty, jak szkoły, generalnie zapewniają dostęp dla osób niepełnosprawnych. Jest to 

zawsze kwestia środków finansowych, bo programy są i cele są na pewno słuszne oraz 

potrzebne, ale niestety nie jesteśmy w stanie zrobić wszystkiego w jednym czasie. 

Priorytetem przede wszystkim są drogi i takie płyną zewsząd naciski. Jak robimy drogi i ktoś 

widzi, że w danej miejscowości jest fajna droga to zaraz mówi - czemu nie u mnie? 
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Niecierpliwość mieszkańców jest po prostu coraz większa. Wracając do prac z Zarządu, jak 

Państwo Radni zobaczycie pod koniec tego roku gros pieniędzy i to niemałych musieliśmy 

szukać w różnych pozycjach, nie tylko z subwencji, którą otrzymał powiat, ale również 

ograniczając pewne wydatki w naszych wydziałach, po prostu na oświatę - na wynagrodzenia 

nauczycieli. Tak to się złożyło. Faktycznie przybyło uczniów, ale przybyło również 

oddziałów. Pieniądze idą za uczniem, nie przewidują tego, czy oddział jest piętnasto-, 

dwudziesto- czy trzydziestoosobowy, trzeba to optymalizować. Akurat pod koniec roku  

ta oświata stała się dla nas takim oczkiem w głowie. Również szpital wymaga pomocy  

w kontekście oczywiście wyniku, jaki osiągnął w 2022 roku. Na pewno na sesji grudniowej 

Pani Prezes stawi się przed oblicze Wysokiej Rady i opowie o swoich dokonaniach oraz 

wynikach. 

 

XXII. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęła interpelacja Nr 167/23 złożona przez Radnego Zbigniewa Szmaję dot. przyznawania 

stypendium sportowego oraz interpelacja nr 168/23 Radnego Remigiusza Rzepczaka  

dot. stanu nawierzchni dróg powiatowych w Sołectwie Zielin (Gmina Mieszkowice). 

 

Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że jest świeżo po Komisji zdrowotnej w pracy  

(w szkole) i regulamin, do którego muszą się odnosić pochodzi z 2007 roku. W tym czasie 

zmieniła się troszkę sytuacja. Czy w związku z tym trwają pracę nad nowelizacją tego 

zarządzenia?   

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że jak rozumie chodzi o regulamin, 

który dotyczy spraw zdrowotnych nauczycieli, czyli dopłat i zwrotu kosztów leczenia. 

Zmieniła się ustawa i kompetencja, która była przypisana Radzie Powiatu, o tym decydowały 

szkoły, teraz przeszła na Starostę. Regulamin jest zmieniany w tym zakresie. Czy będzie 

lepiej? Nie wie. Po prostu w tej chwili to nie dyrektorzy będą przyznawali i rozpatrywali 

wnioski, tylko będzie to przy organie prowadzącym. Ale środki na ten cel są oczywiście 

podobne procentowo. Takie rozwiązanie wskazał ustawodawca. 

 

XXIII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
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Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki powiedział, że Radni otrzymali w wykazie 

pism odpowiedź: 

1. Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami na interpelację nr 166/23 złożoną przez 

Radnego Zbigniewa Szmaję. 

2. Starosty Gryfińskiego na interpelację nr 167/23 złożoną przez Radnego Zbigniewa Szmaję. 

 

XXIV. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał, czy znany jest termin kolejnej sesji. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że albo przed świętami albo  

po świętach, przeprasza, że nie może dzisiaj takiej informacji udzielić. Do tygodnia czasu  

ta odpowiedź powinna Państwo Radnym być przekazana, żeby mogli sobie zaplanować czas. 

Jest to kwestia uzgodnienia tego ze służbami finansowymi, bo zazwyczaj determinują nas 

sprawy zmian do budżetu. Generalnie jesteśmy przygotowani do debaty na temat budżetu  

na 2024 rok, ale przede wszystkim interesuje nas sprawa zamknięcia jeszcze tego roku.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki powiedział, że w wykazie pism 

skierowanym do wiadomości Rady Powiatu w Gryfinie znajdowało się:  

1. Wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie z dnia  

25 października 2023 r. w związku z przeprowadzoną kontrolą realizacji inwestycji  

pn. „Przebudowa ulicy Krasińskiego w Gryfinie” w ramach zawartej umowy (zał. nr 9). 

2. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, znak: DOZ-WD.6530.899.2023  

z dnia 25 października 2023 r., dotyczące udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej  

pw. św. Apostołów Piotra i Pawła w Szczecinie dotacji w wysokości 265 000,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów zadania pn. Kołowo, kościół filialny  

pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa (XIX w.): remont gzymsów, ścian, ceglanych szczytów 

i sterczyn oraz wykonanie instalacji odgromowej (zał. nr 10). 

3. Pismo Radnego Wojciecha Długoborskiego z dnia 20 listopada 2023 r. dot. złożenia skargi 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie na zarządzenie zastępcze  

nr 4/2023 Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady 

Powiatu w Gryfinie (zał. nr 11). 

 

Pisma, których Radni nie otrzymali w wykazie pism przekazanym w materiałach sesyjnych, 

to: 
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1. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, znak: DOZ-WD.6530.886.2023  

z dnia 30 października 2023 r., dotyczące udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. MB 

Nieustającej Pomocy w Trzcińsku Zdrój dotacji w wysokości 100 000,00 zł, przeznaczonej  

na pokrycie kosztów zadania pn. Rosnowo, kościół pw. Chrystusa Króla (2 poł XIII w.): 

remont wieży oraz nałożenia dachu latarni (PINB) (zał. nr 12). 

2. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, znak: DOZ-WD.6530.632.2023  

z dnia 30 października 2023 r., dotyczące udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Antoniego z Padwy w Brwicach dotacji w wysokości 180 000,00 zł, przeznaczonej  

na pokrycie kosztów zadania pn. Narost, kościół pw. MB Królowej Polski (XIII w.): 

kontynuacja prac konserwatorskich w konstrukcji wieży (nakaz PINB) (zał. nr 13). 

Wyżej wymienione pisma zostały Radnym przekazane przed posiedzeniem Rady. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Domaradzki jednocześnie poinformował, że wpłynęło 

pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Szczecinie z dnia 25 października 2023 r.  

z dokonanej analizy oświadczenia majątkowego Radnego Wojciecha Długoborskiego  

(zał. nr 14). 

 

XXV. Zakończenie posiedzenia. 

 

O godz. 15:44 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął LIV sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

Protokół sporządziła: 

 

Dominika Konopnicka 

 Przewodniczący Rady  

 

 Roman Michalski 


